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Slovo starosty 
 

Vážení spoluobčané, 
 

v předchozím čísle neveklovského zpravodaje jsem slovo starosty končil 
v pozitivním duchu a s přáním všem žákům, aby mohli svou školu navště-
vovat po celý rok. Toto mé přání skončilo velice brzy po zahájení nového 
školního roku a podobně tak, jako tomu bylo v jarních měsících, opět 
do našich životů zasahují omezení, uzavírání a další nařízení, která mají 
vést ke zpomalení šíření nákazy COVID-19. 
V době přípravy tohoto článku vláda ČR rozhodla z důvodu navyšujícího 
se počtu nakažených lidí o zavedení tzv. „lockdownu“ a nevíme, jak dlou-
ho potrvá. Podnikatelé s menšími provozovnami se tak znovu ocitnou ten-
to rok v další, životně velmi zásadní situaci a přání brzkého navrácení 

do normálního stavu jim může být jen malou útěchou. Na konec měsíce října je také plánováno ukonče-
ní programu Ministerstva práce a sociálních věcí s názvem Antivirus, chránicí před propuštěním zaměst-
nance těch firem, které musely nařídit karanténu, nebo se díky COVID-19 ocitly v existenčních potížích. 
Rád bych končil slovo starosty opět pozitivně a s jasným odhadem vývoje dalších týdnů, ale určitě 
se mnou budete souhlasit, že plánovat v této složité době je takřka nemožné a správně odhadnout to, 
co se bude dít další období, nemůže nikdo z nás. 
 

Slovo starosty zakončím alespoň přáním pevného zdraví pro vás i vaše rodiny, a pokud se i u vás projeví 
nákaza nebezpečným virem, ať je její průběh mírný, bez zásadního vlivu na vaše zdraví! 
 

Ladislav Trumpich, starosta 

Jak Neveklov komunikuje s občany 
 

V současné době funguje několik elektronických 
informačních kanálů, kterými informace putují 
k vám, občanům Neveklovska. 
První možností dozvědět se důležité informace je 
SMS infokanál. Ihned po odeslání pracovníkem 
městského úřadu je vám na váš mobilní telefon doru-
čena SMS zpráva. Tímto způsobem se dozvíte o ter-
mínu konání zastupitelstva, výpadku elektrické ener-
gie, odstávky vody, hrozící živelné události, konání 
kulturní akce, či o další události, která může být 
pro další dny velmi důležitá. Díky nařízení GDPR 
bohužel došlo k odstranění kontaktů osob, kterým 
bez jejich souhlasu nebylo možné SMS zprávy zasí-
lat. Pro zařazení do SMS kanálu je nutná registrace 
na webových stránkách Neveklova – záložka „Úřad“ 
– podzáložka „SMSInfo kanál“. 
Druhá možnost představuje využití aplikace mobilní-
ho telefonu s názvem „V obraze“. Tuto aplikaci si 
mohou od letošního roku nainstalovat uživatelé chyt-
rých mobilních telefonů a touto cestou obdrží infor-
mace téměř o všem, co Městský úřad Neveklov zve-
řejní na svých internetových stránkách, a to včetně 
informací z úřední desky, novinek, či z kalendáře 
akcí. Zařazení do systému je zcela anonymní a je 
možné filtrovat typ zpráv, který vám má být doru-
čen. Postačí pouhá instalace aplikace „V obraze“ a 
vybrat svou obec. Aktuálně je evidováno 194 osob, 
které aplikaci používají. 
Třetí možnost je zasílání informačních e-mailových 
zpráv. Tyto zprávy kopírují informace zveřejněné 
na internetových stránkách Neveklova a občanům 
jsou zasílány pouze obsahem závažné zprávy, zejmé-
na k vývoji koronavirové situace. Pro zapojení do  

 
 

zasílání těchto zpráv je též nutná registrace na webo-
vých stránkách Neveklova – v levé části v odkazu 
„Napište nám“ uvedete svou e-mailovou adresu 
a následně budete vyzváni k odsouhlasení zasílání 
emailových zpráv. V současné době systém využívá 
27 uživatelů. 

Ladislav Trumpich, starosta 



Strana 4                                                              ZPRAVODAJ NEVEKLOVSKA                                  listopad—prosinec 2020                         

 

 

 

USNESENÍ č. 8 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Neveklov konaného dne 16. září 2020 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu usnesení č. 7/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu starosty o činnosti za uplynulé období, zprávu o činnosti kon-

trolního výboru 
Zastupitelstvo města schvaluje opravu sportovního povrchu hřiště s umělým povrchem ZŠ Neveklov v hod-

notě 381.000,- Kč, pověřuje ředitelku ZŠ poptávkovým řízením    
Zastupitelstvo města schvaluje vybudování veřejného osvětlení na Borovce v hodnotě 481.152,- Kč       
Zastupitelstvo města schvaluje záměr zřízení nového vodního zdroje v Jablonné n/Vlt.           
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu pozemku p.č. 939 v Nebřichu na cestu           
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2020  
Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení pozemků p.č. 7028/41 a 7028/43 v k.ú. Mlékovice u Neveklova 

(Lipka) od ……………. za cenu 50,- Kč/m2 + právní servis 
Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení částí pozemků p.č. 2697/1 a 2697/128 v k.ú. Mlékovice u Neve-

klova (Ovčák) o celkové výměře cca 1.820 m2 (bude upřesněno GP) od …………. za cenu 25,- Kč/m2 
+ právní servis 

Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení části pozemku p.č. 15/5 v k.ú. Jablonná n/Vlt. od …………. 
za cenu 25,- Kč/m2 + právní servis 

Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení objektu na pozemku p.č. 125 v k.ú. Bělice od ……………. 
za cenu 100,- Kč + právní servis 

Zastupitelstvo města schvaluje zpětnou koupi pozemku p.č. 1160/123 v k.ú. Neveklov od ……………... 
za původní cenu 959.330,- Kč na základě dohody zpracované JUDr. Podhorským 

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/123 v k.ú. Neveklov – Sýkorec – pozemek bu-
de ponechán pro potřeby města Neveklov 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 108/4 v k.ú. Dalešice n/Vlt. …………….. za cenu 
100 - Kč/m2  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 625/2 v k.ú. Bělice …………….. za cenu 150,- Kč/m2  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 2060/3 v k.ú. Blažim n/Vlt. ………………….. 

za cenu 50,- Kč/m2 + GP 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 2033/5 v k.ú. Blažim n/Vlt. ………………….. 

za cenu 50,- Kč/m2 + GP 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 357/2 v k.ú. Neveklov se stavbou garáže ……………. 

za cenu 183.000,- Kč  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 357/3 v k.ú. Neveklov se stavbou garáže …………... 

za cenu 174.000,- Kč  
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru pozemků p.č. 1288 díl c - 127 m2, p.č. 1288 díl e  - 11m2, 

p.č.1288/7 - 173m2,  p.č.1288/6 - 337m2, p.č. 1289/8 - 93m2, p.č. 1289/7 – 82 m2, p.č. 326/2 – 162 m2, 

p.č. 1289/6 - 3m2, p.č. 1289/5 - 7m2, p.č. 1289/4 -11 m2, p.č. 1285/19  - 26 m2, p.č. 54/1 – 131 m2 vše 
v k.ú. Neveklov, celková výměra 1.163 m2 dle GP č. 796-1329/2017 – chodníky a ostrůvky u čerpací 
stanice od Středočeského kraje 

Zastupitelstvo města schvaluje darování pozemku p.č. 1043 díl b v k.ú. Neveklov  o výměře 1.161 m2 
dle GP č. 845-5040/2020 Středočeskému kraji 

Zastupitelstvo města schvaluje prodloužení lhůty výstavby RD na pozemku p.č. 1160/117 v k.ú. Neveklov 
…………………... provedením  stavby dle čl. VII smlouvy do 31.12.2021 a s kolaudací do 30.11.2022 

Zastupitelstvo města ruší Osadní výbor Zádolí ve složení p. Hasman, p. Vovsík, p. Šmídek, pí. Šmejkalová 
k 30.9.2020 

Zastupitelstvo města zřizuje Osadní výbor Zádolí ve složení pí. Vlachynská (předseda), pí. Smolíková, 
p. Svet s účinností od 1.10.2020 

Zastupitelstvo města schvaluje podání výpovědi ke smlouvě mezi městem Bystřice a Neveklov o městské 
policii uzavřené dne 10.9.2014 

Zastupitelstvo města bere na vědomí  sdělení MMR o prodloužení lhůty  dokončení výstavby rodinných 
domů s termínem 8.12.2024 

Zastupitelstvo města přijímá finanční příspěvek od Středočeského kraje na kůrovcovou kalamitu lesů 
ve výši 264.892,- Kč 

Zastupitelstvo města přijme finanční příspěvek pro hasiče ve výši 122.478,- Kč od MV 
Zastupitelstvo města schvaluje udělení čestného občanství p. Ing. Zdeňku Koleškovi 
 
V Neveklově 17.9.2020    
Návrhová komise: Mgr. Jana Mužíková, v. r., Karel Šebek v.r., Jiří Svatek, v. r. 
Za správnost vyhotovení: Hana Vitejčková, tajemnice úřadu                             
Zveřejněno dne 17. září 2020 
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Volby do krajských zastupitelstev 
 

(red) Volby do zastupitelstva Středočeského kraje proběhly 2. a 3. října 2020. Volby vyhrálo s více než 
22  % hlasů hnutí STAN (Starostové a nezávislí) a získalo tak 18 mandátů, na druhém místě skončila ODS 
s 16 mandáty, dosavadní vládnoucí ANO skončilo až třetí s 15 mandáty. Do zastupitelstva se dostali i Piráti 
s 12 mandáty na čtvrtém místě a Spojenci TOP 09, Hlas a Zelení se 4 mandáty. 
V čele Středočeského kraje usedne po 4 letech opět žena, kdy dosavadní starostka Mnichovic a lídryně kan-
didátky STAN Petra Pecková vystřídá na pozici hejtmanky Jaroslavu Pokornou Jermanovou z hnutí ANO. 
A jak dopadlo hlasování v Neveklově? Volby by zde vyhrálo hnutí STAN (22,56 %), následováno 
ANO (21,01 %). ODS a Piráti získali shodně přes 15 % hlasů voličů a přes pětiprocentní hranici se dostali 
i Spojenci TOP 09, Hlas a Zelení s 8,69  %, za které kandidovala i místostarostka Neveklova Jana Mužíko-
vá.  

Dopravní řešení u kapličky na křižovatce Komenského a Pražská 
 

Jak mnozí místní občané vědí, při průjezdu z ulice Pražská do ulice Komenského na náměstí (a obráceně)
v současné době řidiči objíždějí kapličku dvěma způsoby. Někteří z levé strany, někteří ze strany pravé. 
Tuto situaci chtěl na jaře zpřehlednit Městský úřad Benešov, Odbor výstavby a územního plánování, oddě-
lení silniční správní úřad a zavést s odvoláním na zákon o silničním provozu a zákon o pozemních komuni-
kacích přikázaný směr objíždění vpravo. 
 

V červnu obdržel správní orgán od MÚ Neveklov 
žádost o přehodnocení navrhovaného řešení u kaplič-
ky s ohledem na možné ohrožení historické památky 
– barokní kaple Panny Marie z roku 1700, která se 
nachází na křižovatce zmíněných cest. Nesouhlas 
s navrhovaným řešením rovněž vyjádřili v petici 
místní občané. V červenci t. r. bylo svoláno ústní 
jednání a bylo dohodnuto, že město vypracuje něko-
lik variantních řešení křižovatky, se kterými bude 
veřejnost seznámena a ze kterého bude na prosinco-
vém zastupitelstvu vybrána nejvhodnější varianta. 
V letních měsících probíhala analýza současného 
stavu, simulace průjezdu křižovatkou formou vleč-
ných křivek pro různé typy vozidel a v současné době 
se finalizují varianty možného řešení.   
  

Vzhledem k pandemii však nebude pravděpodobně 
možné svolat veřejné projednávání k jednotlivým 
variantám, proto prosíme občany, aby v listopadu 
sledovali webové stránky města a svá vyjádření 
k jednotlivým variantám zasílali k rukám mís-
tostarostky města na email mesto@neveklov.cz 
(do předmětu prosím uvést Kaplička) či 
do schránky informačního centra. Na anonymní sdě-
lení nebude brán zřetel. 

 

Jana Mužíková, místostarostka 

Neveklov v turistické aplikaci SmartGuide  
 

SmartGuide je turistický průvodce ve vašem mobilu. Aplikace nahradí knižní 
i živé průvodce po městech, přírodních atraktivitách, hradech, zámcích a jiných 
památkách, nejen v České republice, ale i ve světě. Mapa vás přivede na zajíma-
vé místo, aplikace vám do sluchátek přehraje komentář, na displeji ukáže foto-
grafie, případně odkáže na video. A jde to i bez internetu - stačí doma stáhnout 
balíček dat pro cílové místo.  
 

Nyní si s touto aplikací můžete projít i Neveklov, např. po trase dlouhé 3 km, 
kterou navrhlo informační centrum. Stačí si stáhnout aplikaci do svého chytrého 
telefonu a vyrazit na cestu. 
Informace naleznete také na https://smart-guide.org/cs/ 
 

Blanka Kopková, informační centrum  

mailto:mesto@neveklov.cz
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Žádám vás spoluobčané, kteří byste chtěli pro letošní rok poskytnout vánoční stromek  

na neveklovské náměstí, kontaktujte mě na telefonu 317 741 321,  

nebo e-mailem na starosta@neveklov.cz.  

Je možné, že vzrostlý strom vám již překáží, nebo svým vzrůstem ohrožuje okolí. Veškeré  

činnosti vyřídí město Neveklov, zároveň vám bude poskytnuta náhrada dle vzájemné dohody.  

                                                                                           Děkuji. Ladislav Trumpich, starosta 

Pondělí 10:00-12:00, 13:00-18:00  
Úterý    8:00-12:00, 13:00-16:00   
Středa  10:00-12:00, 13:00-18:00 
Čtvrtek   8:00-12:00, 13:00-16:00 
Pátek    8:00-12:00, 13:00-16:00 
Sobota   8:00-10:00                

 Kontakt:  
 Česká pošta Neveklov 
 Náměstí Jana Heřmana 63                                     
 257 56  Neveklov                                                      
 Tel.: 954 225 756                                                     

                                                                                         

 

Rekonstrukce dětských hřišť v osadách 
 

Během měsíce října byla v několika osadách rekonstruována dětská hřiště. 
Celý projekt byl realizován s finanční podporou Participativního rozpočtu 
Středočeského kraje - o podpoření projektu rozhodli sami občané, kteří 
mohli před letními prázdninami hlasovat na webových stránkách kraje. 
A hlasovali celkem pilně a tak jsme mohli postoupit do dalšího kola - před 
komisi, která se nás rozhodla podpořit. 
V Bělici a v Jablonné byla nejprve odstraněna stará, již opotřebovaná hřiš-
tě. Po té firma Bonita group naistalovala nové herní prvky. V Jablonné se 
tedy revitalizovalo dětské hřiště vedle fotbalových kabin, v Bělici pak 
za bývalou hospodou. V Přibyšicích vznikl úplně nový herní kout vedle 

společenského domu místních hasičů.  
Doufáme, že herní prvky budou dělat dětem radost a že hřiště poslouží jako 
místa k setkávání a konání nejrůznějších akcí. Velké poděkování patří                

                                          všem, kteří v osadách pomohli s realizací projektu.  
 

Tento projekt byl realizován z projektu MŮJ KRAJ - Participativní rozpočet Středočeského kraje.  
 

Andrea Pitelková 

 
Nová otevírací doba České pošty  
 

(red) Česká pošta od 1. října 2020 změnila otevírací dobu na 1253 pobočkách z celkových 3200. Změna se 
týká převážně pošt v menších městech. Pošty mají nyní otevřeno dva dny v týdnu od 10:00 do 18:00 a tři 
dny od 08:00 do 16:00 hodin. Pošta změny zavedla po zkušenostech z jarní koronavirové krize. Doteď byla 
provozní doba pošt nejednotná, každá pobočka měla otevřeno jinak.  
 

Pošta Neveklov je nyní otevřena v těchto hodinách:  

           Fotografie: Andrea Pitelková (vlevo hřiště v Bělici, vpravo hřiště v Jablonné) 
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Z HISTORIE NEVEKLOVA 

 
 

Jednoho podzimního odpoledne zaklepal na dveře mé kanceláře člověk, který již v otevřených dveřích zvo-
lal: „Pane starosto nebojte se, nic od vás nepotřebuji, ba naopak!“. Zvolání, které nebývá tak časté, mne 
nejprve trochu zarazilo, ale po několika okamžicích se velmi dobré úmysly tohoto, pro mě doposud 
„neznámého pána“, projevily. „Nesu vám dětskou kolonii v Neveklově“, pokračoval. Zlehka jsem se pous-
mál, nechápajíc situace ještě více. Náhle jsem spatřil knihu, se kterou se tajemný neznámý v mé kanceláři 
objevil a v tom momentě skončilo mé nevědomí. Obdarován knihou a rozhovorem v přátelském duchu jsem 
se s člověkem, kterého v příštím setkání poznám pouze podle upřímných očí, neboť díky roušce mi jeho 
tvář zůstala utajena, s vřelými díky rozloučil. 
 

Ladislav Trumpich, starosta 
 

 

Vzpomínám ...  
Bylo léto. Na polích již žloutly klasy, slunce nemilosrdně pálilo a mírný větřík vířil prach vy-

schlých cest. Po nové silnici u Konopiště směrem k Neveklovu hrčelo nákladní auto. Nějak ztěžka oddy-
chovalo pod nezvyklým nákladem, jaksi rozčíleně a nervosně vždy odfukovalo chomáče dýmu, jakoby 
chtělo přehlušiti, utlumiti všechen jásot a zpěv dětí, které přijížděly na letní pobyt - na prázdniny do svých 
nových domovů k neznámým dobrodincům - dobrým "pantátům a panímámám" na Neveklovsku. To vrace-
li se naši malí hraničáři z českého severu z Ústecka na prázdniny k nám! Přijížděli až z Ústí nad Labem, 
Trmic, Předlic, Krásného Března, Povrlů, Neštěmic a j., kde žijí jejich otcové - naši bratři, čeští hraničáři - 
ochránci českého živlu na našem pomezí. Bylo jim veselo. Vždyť jeli do středních Čech, kde žijí jejich rod-
ní bratři o kterých jim otcové tolik pěkného vyprávěli! Vesele zpívali české písně a zahrnovali mne spous-
tou otázek. Co prý se natěšili na tento den, kdy opět uzří ten pravý český kraj, kde žijí jen Čechové a pozna-
jí nový svůj letní domov - Neveklov. Nemohli prý ani dospati.  

Automobil byl dětmi přímo přeplněn, nepravidelně hrčel a vířil prach státní silnice. Cesta rychle 
míjela. Za tisemskými serpentinami rýsovaly se již obrysy Neveklova, Neštětické hory a Provodné. 
„Neveklov, Neveklov", volají lonští kolonisté a ostatní děti se naklánějí, aby poznaly svůj letní domov. Mi-
neme les a zastavujeme na malém náměstí v Neveklově. Milé a srdečné přivítání. Udivené děti vystupují, 
slézají, odnášejí balíky a zavazadla na dvůr měšťanské školy, kde je již očekávají venkovští hostitelé a dob-
rodinci. To je ruchu a shonu! Dvůr se jen hemží dětmi. To je vypravování, údivů, dojmů, radostí i pláče! 
Tam vidím menšího chlapce. Stále pláče naříká. Stále stírá si drobné slzičky a pozoruje, jak některé padají 
s tvářiček na vyprahlou zemi. Bojí se prý "pantáty" a nechce s ním jíti do vesnice. Neustále se mu vytrhuje 
z jeho upracované ruky. Nelíbí se mu snad "pantátův" dlouhý vous a přísný výraz obličeje?  - "Pantáta" jej 
hladí, hory, doly slibuje, usmívá se jak jen umí, vypravuje Frantíkovi o holubech, housatech, drůbeži i ra-
dostech vesnických děti a Frantík stírá již drobnější slzičky a jen občas vzlykne. Vždyť vidí ostatní děti, 
které nenaříkají a proto smiřuje se s osudem. Jen toho lituje, že nemůže býti s těmi "caparty" v kolonii. 
Však se také na ně podívá, v neděli bude míti jistě dost času. 

Mezitím pan tajemník okresní péče o mládež přečetl jména dětí a přidělil je hospodářům. Nastává 
loučení se známými. Některý si ještě osušuje slzičku, jiní si slibují, že se budou vzájemně navštěvovati. 
Potom loučí se s milovanou "babičkou", která je jejich matkou. Hned nasedají do selských vozů, srdnatější 
a silnější chlapci řídí již povozy svých hostitelů a jedou do nových svých domovů. (Poznámka: do vesnic 
přiděleno r. 1925 100 dětí, hochů i děvčat ve stáří od 10-14 let.)  

Malá drobotina byla ponechána v kolonii při měšťanské škole v Neveklově. Byl jsem jejím správ-
cem a jen několika slovy popíši život našich kolonistů o prázdninách r. 1924-1925. 
Když utichl ruch a odjely poslední povozy s malými hosty do vesnic a uplakaná drobotina se již usmívala, 
uvítala všechny milá, usměvavá stařenka, všemi dětmi "babičkou" nazývaná, paní Kateřina Jelínková, vdo-
va z Krásného Března, která byla jejich pravou matkou a uměla s nimi vždy sdíleti dětské radosti i starosti. 
Děti sedávaly u ní a "babička" uměla je vždy pobaviti i potěšiti. Co radostných a milých chvil jim připravi-
la! Schylovalo se k večeru. Děti odcházely do svých "ložnic"'. Byly prostičké a jednoduché. Na vydrhnuté 
podlaze ležely slamníky a podhlavníky, které pro tyto národní hosty včas zaslalo "České srdce" v Praze. 
Hoši upravovali si již houně, prostěradla a chystali se ke spánku. Děvčata si svůj příbyteček zařídila úhled-
něji. Zářil vždy čistotou i ladným uspořádáním, vždyť to byly pravé hospodyňky! Těžko se jim to v cizině 
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prvně usínalo. Některé děti vzpomínaly na tatínka či maminku a pod houni ukápla leckdy drobná slzička, 
"aby pan učitel neviděl". Všem bylo trochu teskno. Zahrál jsem jim na housle ukolébavku a vypravoval 
pohádky, aby dříve usnuly a po namáhavé cestě se spánkem posilnily. Než jsem skončil, ozývalo se 
"ložnicí" slabé oddychování mých malých svěřenců. Upravil jsem jim pokrývky, dobře jejich tělíčka zavi-
nul do houní a podíval se v jejich bledé tváře. U některých jsem se dlouho zastavil a pozoroval je. Byli to 
sirotci a polosirotci. Napočítal jsem jich v celé výpravě 25. Těch jsem nejvíce litoval a slíbil jsem si, že jim 
budu druhým otcem a aspoň částečně nahradím jejich ztracené štěstí - dobrého tatíčka a matičku. Jejich ble-
dé tvářičky o to prosily a kdo by jejich přání nevyhověl?  

Tak minul 8. červenec - první den, plný ruchu a chvatu v naší dětské kolonii v Neveklově. 
Časně ráno již hlaholily školními chodbami stříbrné a zvonivé hlásky našich kolonistů. Nemohli ani 

dospati. Starostlivá babička jim již připravila snídani. Děvčata na stole přichystala kávu, pečivo, chlapci 
jako páni si na všem pochutnávali. I oni však také vypomáhali babičce jako děvčata, obstarávali hlavně ná-
kup a v "baťochu" přinášeli dary šlechetných dobrodinců. Dopoledne i odpoledne chodívaly děti do lesů, 
na louky, do polí a na školní hřiště. Za parného dne chladily se v rybníčku, potůčku, a vyhřívaly se na slun-
né stráni. Z lesů přinášely jahody, maliny, borůvky houby a j. lesní plody, od šlechetných příznivců 
v "baťochu" různé potraviny. Celý den prožívaly v krásné letní přírodě, kde byly poučovány o všem, 
co upoutávalo jejich pozornost a mysl. Za deštivého dne bavily se děti různými hrami, z nichž "zatajená" 
byla jejich nejoblíbenější. Večer hrál jsem "capartům" loutkové divadlo. Někdy nemohly se děti ani večera 
dočkati. To bylo radostí, když jsem vše připravil a zazvonil zvonečkem na znamení, že se již začíná. Ten 
spěch a radost k nevypsání. Povídání a rozjaření skončilo zdvižením opony. Rázovitý Škrhola, čtveračtivý 
Kašpárek, pan Franc i rozšafný, bodrý český Honza uměl děti vždy dobře pobaviti i rozesmát. Říkalo se 
o nich všeobecně mezi kolonisty, že také patří do kolonie a někteří "caparti" se s nimi dělili i o sousto. Tak 
je měli rádi! K večernímu představení bylo zváno i obecenstvo z města. Návštěva bývala četná. Hoši obsta-
rávali sami reklamu, pozvání, uvádění i hudbu v meziaktí, děvčata hotovila pěkné kroje "našemu dřevěné-
mu personálu". Připomínám, že někteří hoši byli i dobrými loutkoherci. Hrálo se denně večer. Čistý výtěžek 
za šest neděl činil kolem 600 Kč. Z tohoto obnosu zakoupil jsem všem kolonistům i ostatním v upomínku 
na prázdninový pobyt pěknou knihu a ostatní rozdal nejpotřebnějším dětem domů na cestu. 

 

(konec první části) 
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Mateřská škola 
 

V naší školce i nadále pokračují hygienická opatření nařízená vládou. Vše probíhá jak má, rodiče jsou ohle-
duplní a zodpovědní, děkujeme jim za to. Akce (divadélka, kino, výlety) se zatím kvůli koronaviru nekona-
jí, musíme vyčkat příhodné doby, kdy nám to bude umožněno. Od října jsme zorganizovali kroužky Anglič-
tiny a Keramiky. Taneční kroužek jsme vzhledem k malému počtu přihlášených dětí zrušili. Oba kroužky 
probíhají za daných hygienických podmínek. 
Od září jsme zajistili asistenta pedagoga u dětí ve třídě v ZŠ. I nadále funguje u dvouletých dětí chůva. 
Spolupráce s Fondem Sidus probíhá i nadále, děkujeme rodičům za zakoupení zaslaných výrobků na pod-
poru nemocným dětem.  
 

Vzhledem ke zpřísněným hygienickým opatřením žádáme všechny, kteří vstupují do naší školky, aby dodr-
žovali tyto hodiny: 6:30–8:00, 12:00–12:30, 14:30–16:30.  
Po uzamčení se vždy prostory budovy dezinfikují. 
 

Přejeme všem i nadále pevné zdraví a věříme, že se brzy vrátíme k normálnímu životu. 
 

Eva Břicháčková, ředitelka MŠ Neveklov 

 

Doba „Covidová“ aneb co je jinak... 
 

Letošní školní rok v Základní škole Jana Kubelíka probíhá netradičně. V září jsme byli plni optimismu. 
Ten nás vzápětí přešel, když jsme zjistili, že nám žáčci poněkud zvlčili. Jakžtakž jsme je v rámci možností 
dostali do starých kolejí a bylo to tu zas.  Distanční výuka. Ne že bychom se na ni nepřipravovali od začát-
ku školního roku, ale realita je vždy jiná. Snaží se učitelé, snaží se rodiče, a někdy se snaží i děti. Bohužel 
ani to leckdy nestačí. 
Letos nás moc mrzelo hlavně to, že nebylo možné otevřít kroužky a nabídnout dětem mimoškolní aktivity. 
Také jsme ochuzeni o tradiční Vánoční akademii, která nás ladila už od konce října na vánoční čas. 
V rámci preventivního programu jsme měli připravené vážně, ale vážně zajímavé a poučné přednášky 
a workshopy. A nic. Tedy pozor! Vlastně dvě super přednášky jsme stihli. Níže nabízím postřehy od koor-
dinátorky prevence Mgr. Markéty Ornové: 
 

V pondělí 12. 10. 2020 navštívila naši základní školu paní lektorka Mgr. Monika Podlahová ze společnosti 
MP Education, která mladším i starším žákům poutavě přednášela o různých tématech. 
Ve druhých třídách se tentokrát debatovalo na téma Na světě nejsi sám. Tato přednáška pomáhá dětem po-
chopit, že jejich život a život všech okolo nich je jedinečný, a proto ho musíme chránit. Nechyběla zmínka 
o šikaně, inkluzi ve škole, nutnosti si vzájemně pomáhat a také neubližovat druhým. 
Pro starší žáky si připravila témata Holky z Venuše, kluci z Marsu; Žijeme spolu na Zemi; Adolescence - 
krůček k dospělosti, rozdílný svět žen a mužů. Paní lektorka dokázala zábavnou formou upoutat pozornost 
všech, i když se jedná o poměrně citlivá témata, a žáci s ní nadšeně spolupracovali. Závěrem bychom chtěli 
paní lektorce poděkovat za to, jak profesionálně, vnímavě a srozumitelně dokázala všechna témata podat. 
 

Co dodat? Snad jen, že rodičům přejeme pevné nervy, žáčkům hodně síly a učitelům optimismus. 
 

Krásné svátky, hodně zdraví a lásky vám přeje celý kolektiv ZŠ Jana Kubelíka, Neveklov! 
 

Mgr. Iva Jersáková 

NAŠE ŠKOLY 

Pomáhám, protože chci 
 

Velice často slýchám věty typu - Ach, ta dnešní mládež, neumí nic, než sedět u počítače.  Jako učitelka se 
setkávám s mnohými mladými lidmi a generalizace výše řečeného mě opravdu dokáže zkazit náladu. 
Ano, jsou lidé, kteří sedí u počítače a „paří“, ale sáhněme si do svědomí i my dospělí, nejdeme někdy mla-
dým příkladem? Na druhou stranu mezi námi žijí mladí lidé, kteří jsou ochotni pomoci, kteří dokáží přiložit 
ruku k dílu, kteří vidí, že je třeba někde něco upravit.  A já mám to štěstí, že s nimi mohu i pracovat. Ano, 
štěstí, neboť pro našince je opravdu v dnešní době požehnáním, když se na druhé straně setká s ochotou, 
radostí, úsměvem, spoluprací. V Obchodní akademii Neveklov již řadu let pracuje studentská skupina 
DOORS. Základní tým tvoří vlastně jen několik jedinců, ale spolupracovníků se najde naštěstí vždy dost. 
A čím se zabýváme? Možností, kde pomoci, je stále dost a dost.  
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Při Neveklovských slavnostech tito studenti zastupovali Obchodní akademii Neveklov a Karolína 
s Terezkou se aktivně zapojily do sbírky pro Světlušku, která následně pokračovala i ve škole. Letos se jim 
podařilo vybrat neuvěřitelných více než 6000,- Kč.  
Tradičně se také zapojujeme do Květinového dne, který probíhá v měsíci květnu. Díky jarním hygienickým 
opatřením byla tato akce přesunuta na 30. 9.  Bohužel i v tomto termínu se situace zkomplikovala. Svou 
účast však studenti neodřekli a Lenka s Karolínou žluté kvítky symbolizující boj s onkologickými nemoce-
mi nabízely alespoň v obchodní akademii, na základní škole či ve škole mateřské. Všechny kvítečky dívky 
dokázaly prodat, a mohly tak organizátorovi, Lize proti rakovině, předat „plnou“ kasičku. 
Zapojujeme se ale také do komunitních projektů. Jedním z nich je „72 hodin – dny plné dobrovolnictví“. 
Letošní ročník je věnovan péči o životní prostředí, výsadbě nových keřů, stromů. Projekt měl původně pev-
ně stanovený termín realizace – 12. – 16. 10. Z důvodu plánovaných hygienických opatření, jsme jej raději 
uskutečnili v předstihu již 1. a 2. října. Studenti vysadili v okolí své školy nové keře.  
Byli skvělí! Prostor dokázali vyčistit, osázet, upravit. A zapojily se již studentky prvního ročníku, samy se 
přihlásily a dokázaly, že vědí, jak pomoci prostředí. Zvláštní pochvalu však zaslouží Václav Šobíšek 
a Aneta Urbanová ze 3. A, kteří po oba dny odváděli perfektní práci. Bohužel radost, která přišla s dobře 
vykonaným dílem, mírně zkazila věta – Jsem zvědavá, jak dlouho vám to tam vydrží. On ty keře stejně ně-
kdo ukradne…  
Tak jako věřím v milé a ochotné mladé lidi, chci věřit i v to, že nikdo keře neukradne. Přeci by nemohl mít 
radost z něčeho, co druhým zničilo jejich práci. 

 

Za Obchodní akademii Neveklov Mgr. Miroslava Hulanová 

KULTURA 

 

Akce spolku Nevenia aneb Co bude dál? 
 

Na podzim jsme chystali naši tradiční akci - dýńobraní. To však muselo být zrušeno. Jak to bude s naší další 
akcí - slavnostním rozsvícením vánočního stromu, které pořádáme ve spolupráci s Městem Neveklov - si 
v současné situaci netroufáme řict. Spíše předpokládáme, že letos neproběhne. Sledujte naše facebookové 
stránky a web Města Neveklov, kde se případně dozvíte více. 

Andrea Pitelková 

                                                                                                           Foto: archiv OA Neveklov 
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Tradiční podzimní koncert vážné hudby letos nebude 
 

V letošním roce si připomínáme 140 let od narození a 80 let od úmrtí Jana Kubelíka, geniálního hous-
listy a hudebního skladatele spjatého s Neveklovskem.  
Proto nás svou návštěvou měl poctít jeho vnuk René Kubelík, koncertní mistr Jihozápadní německé 
filharmonie v Kostnici, který měl vystoupit s bratry Vilímcovými v neveklovské aule 5. 12. 2020.  
 

Z důvodu současných vládních opatření a šíříce se nákazy byl koncert zrušen. Budeme věřit, že se příš-
tí rok situace zlepší a René Kubelík bude moci opět přijet do rodného kraje svých předků a předvést 
zde své koncertní umění.  

Blanka Kopková, infocentrum 

 

Koncert k poctě sv. Václava na Chvojínku 
 

Mimo povedených Slavností města Neveklov se stihla uskutečnit ještě jedna kulturní akce - koncert Sboru 
Benešovských učitelek k poctě sv. Václava v kostele na Chvojínku. Konal se přímo ve svátek 28. 9. 2020.  
Pěvecký sbor benešovských učitelek poprvé vystoupil v roce 1984, Roce české hudby, v sále neveklovské-
ho kina. Tehdy sbor několik let vystupoval jako sbor smíšený, posílený o několik mužských hlasů. Během 
36 let své existence sbor v Neveklově vystupoval především na vzpomínkových koncertech k výročím Jana 
Kubelíka a Jana Heřmana, na koncertech Podblanického podzimu.  
V roce 2013 uspořádal charitativní koncert k zahájení sbírky na opravu neveklovského kostela sv. Havla. 
Získané prostředky během let od sborů, spolků i jednotlivců byly předány farnosti na opravu bran kostela.  
Také koncerty Pěveckého sboru benešovských učitelek pořádané v říjnu 2019 a září 2020 k poctě 
sv. Václava a Dni české státnosti byly charitativní, výtěžek byl věnován na opravu kostela sv. Václava 
na Chvojínku. Finanční prostředky byly předány farnosti na opravu elektrické sítě. Škoda jen, že diváků 
bylo málo a tím i finančních prostředků. Smutné je, že chyběli především farníci a milovníci sborových 
zpěvů. Pozvánka s programem byla ve Zpravodaji Neveklovska, tedy ve všech rodinách Neveklova i okolí.  
Děkuji všem, kteří přišli a potleskem vyjádřili, že se jim koncert líbil a byl úspěšný. Zvláštní poděkování 
patří panu Václavu Altmannovi, milovníku hudby a našemu sponzorovi.  

Mgr. Růžena Chárová 
 

Václav (asi 907 – 28. 9. 929 nebo 935), který dosáhl 
zletilosti někdy v letech 922 – 925, patřil 
k neobyčejně vzdělaným panovníkům. Ještě jako 
chlapec se učil na hradišti Budči latinskému písmu 
a pod vlivem kněze Pavla, kaplana a důvěrníka 
kněžny Ludmily, z něho vyrostl člověk hluboce od-
daný křesťanské víře. Přesto však byl dostatečně 
tvrdý a rozhodný, jak dokládají jeho první samostat-
né kroky. Panovník pochopil, že se mocenská převa-
ha v německých oblastech přesunula z Bavorska 
do Saska a pod přímým vojenským tlakem silnějšího 
souseda se zavázal odvádět smluvně stanovený po-
platek (tzv. daň míru) saskému králi Jindři-
chu I. Ptáčníkovi. Vyhnul se tak přímému útoku 
a své zemi zachoval mír. Václavova činnost se však 
mezi Přemyslovci ani v řadách českých velmožů 
nesetkala s obecným souhlasem. V čele spiknutí, 
jehož cílem bylo odstranit vládnoucího knížete, se 
ocitl Václavův bratr Boleslav. Cestou na ranní mši 
překvapil Boleslav Václava se svými bojovníky. 
V krátké potyčce Václav podlehl přesile a jeho mrt-
vé tělo zůstalo ležet před portálem kostela na hra-
dišti v Boleslavi. Po třech letech byly tělesné ostatky 
Václava převezeny do Prahy a uloženy v kostele 
sv. Víta. Postupem času začala česká společnost 
uctívat zavražděného knížete jako mučedníka a do-
sáhla jeho svatořečení. Osoba svatého Václava pak 
v průběhu 11. a 12. století přerostla v symbol české 
státnosti, v patrona české země.  

                                               Z knihy Petra Čorneje: Panovníci českých zemí    Foto z koncertu: Jana Mužíková 
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NAŠE SPOLKY 

 

Ze života hasičů 
 

Máme tu podzim a druhé kolo boje s virem…. Opět 
dodržujeme nařízení nošení roušek, používání dezin-
fekce atd. Jsme už z principu našeho povolání zvyklí 
poslouchat.  
V létě jsme se nenudili. K dnešnímu dni (17. 10. 
2020) máme za sebou 76 výjezdů. Jednalo se zejmé-
na o odstraňování padlých stromů, hašení požárů 
(například požár komunálního odpadu na skládce 
u Votic) a další činnosti vyplývající z naší práce. 
Oproti minulým létům jsme řešili také úniky rop-
ných produktů na vodních plochách s využitím člu-
nu. Bohužel se nám trochu komplikují dojezdové 
časy kvůli uzavírkám a dopravním omezením na sil-
nicích a komunikacích v naší lokalitě, zejména smě-
rem na Novou Živohošť nebo například k Živohoš-
ťskému mostu.  
V druhé polovině letošního roku většina členů výjez-
dového družstva absolvovala kurz zásahů u doprav-
ních nehod. Tento kurz je jednou z podmínek k před-
určenosti naší jednotky pro tyto práce. Jednalo se 
o velmi intenzivní a prakticky zaměřené školení, šlo 
zejména o vyprošťování zraněných osob z havarova-
ných vozidel - práce s hydraulickým vyprošťovacím 
zařízením a poskytování předlékařské pomoci raně-
ným. Vše bylo zakončeno závěrečnou zkouškou 
a obdržením potvrzení od Ústřední hasičské školy 
Jánské Koupele.  
 

Chtěl bych ještě touto cestou apelovat na občany 
Neveklova. V poslední době se často stává, že si lidé 
odstaví vozidlo na parkoviště vedle hasičské zbrojni-
ce. Prosíme, nedělejte to. Toto parkoviště je primár-
ně určeno pro vozidla členů výjezdové jednotky. 
Souvisí to s nešvarem týkajícím se parkování v Ne-
veklově obecně. Zejména v ulicích Husova,  Pod 
Radnicí a Za Radnicí. Je bezpodmínečně nutné, aby  
 

 

 
byl zachován průjezd minimálně 3 metry. Dalším 
problematickým místem je Rákosníkova ulice, kde 
nezůstává prostor potřebný pro ustavení většinou 
výškové techniky, která je využívána jak pro samot-
ný zásah, tak i pro případnou evakuaci osob 
z vyšších pater. Nezapomínejte na to, prosím.  
 

Všechno dobré a pevné zdraví přejí Vaši hasiči. 
 

Za (J)SDH Neveklov Miloslav Tardovský 

Foto: Miloslav Tardovský  
(Požár dřevěného domku v Nové Rabyni) 

Odborná příprava JPO 
 

V sobotu 26. 9. 2020 se konala odborná příprava členů JSDH. Tuto akci pořádalo OSH Benešov ve spolu-
práci s okrskem hasičů Neveklov a sborem dobrovolných hasičů Jablonná nad Vltavou. 
Úvodem byli všichni seznámeni s podmínkami, které je na trase čekaly.  
Po zahájení odvezla starostka OSH Benešov paní Dana Vilímková a náměstek starostky okrsku SHČMS 
Neveklov pan Josef Červ kytici květů na hrob pana Antonína Vovsíka (dlouholetý starosta okrsku SHČMS 
Neveklov), který nás náhle opustil 24. června 2020. 
Na trase dlouhé cca 24 kilometrů bylo pro družstva připraveno celkem 8 stanovišť, z toho byla 3 tajná. 
Družstva na stanovištích vyzkoušela činnost při zásahu požáru domu z propan butanovou lahví, dopravní 
nehodu, čerpání vody ejektorem, bojové rozvinutí družstva, stavění protipovodňové hráze, poskytnutí první 
pomoci, vyhledávání osob, technické prostředky s výměnou kola u vozíku a další. Na závěr každé družstvo 
absolvovalo písemný test ze znalosti požární ochrany. Vše probíhalo za přísných hygienických podmínek. 
Na tuto akci přijeli a podpořili hasiče i starosta města Neveklov pan Ladislav Trumpich a starosta obce 
Stranný pan Karel Vojta. Touto cestou bych jim chtěla ještě jednou poděkovat za účast i v tak nevlídném 
počasí. Pršelo, pršelo, pršelo. Zde jsme všichni viděli, že hasiči jedou za každého počasí. 
Velké poděkování patří rozhodčím a SDH na stanovištích, kteří se do této akce zapojili (Neveklov, Jablon-
ná, Stranný, Bělice, Dalešice, Ouštice, Mlékovice, Zádolí). Opět mě potěšili.  
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Nesmím ale zapomenout na členy SDH Jablonná, kteří se postarali o zázemí a malé občerstvení v hasičské 
zbrojnici. Poděkování patří Tomáši Tryznovi, Miloši Vrňákovi a Tomáši Vovsíkovi, kteří mapovali tuto 
trasu od samého počátku. Poděkování patří také manželům Melicharovým za přípravu oběda pro rozhodčí 
a soutěžící, všichni byli moc spokojeni. 
Jsem ráda, že jsme zorganizovali akci v tak těžké době pro každého z nás. Doufám, že koronavirová doba 
brzy pomine, že se budeme moci scházet, vidět se a plnit své úkoly na 100 %. 
 

Kamarádi hasiči a spoluobčané Neveklovska a okolí, na závěr vám chci všem popřát hodně zdraví ve va-
šich rodinách. Společně to zvládneme. 
  

Eva Vovsíková, starostka okrsku SHČMS Neveklov a náměstkyně starostka OSH Benešov 

SPORT  

 

Desátý ročník Neveklovských běhů odložen 
 

V září 2020 se po úspěšných slavnostech města organizátoři Neveklovských běhů zaradovali a již napevno 
stanovili odložený termín jubilejních Neveklovských běhů. Desátý ročník, desátého desátý dva tisíce dva-
cet. Za celou dobu konání tohoto atletického mítinku pro všechny, kdo mají radost z pohybu, se odkládaly 
běhy pouze jednou, a to v roce 2013 kvůli červnovým přívalovým srážkám, které kompletně zatopily park. 
Termín byl tenkrát pouze posunut na září a návaznost ročníků zůstala zachována. 
A tak jsme jako dobře seřízený stroj začali zařizovat vše potřebné, od objednání medailí a pohárů, přes za-
jištění sanitního vozu, propagaci, sponzory, až po letošní novinku firmy SPORT hobby z Benešova – mož-
nost vyzkoušet běžeckou obuv přímo na místě.  
Osud tomu chtěl jinak. Tímto velice děkujeme všem dlouholetým partnerům, kteří nám bezplatně stornovali 
všechny objednávky, a věříme, že se všichni opět setkáme v červnu 2021 v neveklovském parku.  
S přáním pevného zdraví všem současným i budoucím běžcům, 
 

     za organizační tým Renata Mošničková a Jana Mužíková 

 

Foto: archiv SDH Jablonná 
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Nohejbalový turnaj v Jablonné 
 

Věděli jste, vážení čtenáři, že slovo sport je anglosaského původu odvozené od slova disport, což znamená 
obveselení či rozptýlení? A víte, že nohejbal pochází pravděpodobně ze středních Čech z obce nedaleko 
Pičína? Nejstarší počátky hry se datují do r. 1921, kdy prý v obci Řitka začal pořádat místní místostarosta 
soutěž v překopávání pivních tácků přes stůl. Od r. 1922 členové SK Slavia Praha hráli hru zvanou „fotbal 
přes šňůru“, až později se nohejbal hrál přes síť. R. 1936 byla sepsána první oficiální pravidla. Tak to ale-
spoň říká Wikipedie (internetová encyklopedie). Další internetový zdroj (www.nohejbal.cz) zmiňuje, že 
kolem r. 1940 se konal první turnaj dvojic v nohejbale v osadě Montana na Berounce u Mokropes. Kromě 
hráčů (tehdy zvučných jmen - Kožmín, Tauc, Sláma, Bican, Saifert, Čapek, Svoboda…) přišlo i mnoho 
diváků.  
I když příroda i lidé prahnou po vláze, v sobotu 5. 9., kdy se v Jablonné na hřišti u restaurace U Melíšků 
konal další nohejbalový turnaj, jsme ocenili, že svatý Petr ponechal na kohoutku s deštěm ceduli „mimo 
provoz“. Trojčlenných soutěžních týmů se sešlo na chlup přesně 9. Bojovaly proti sobě od časného rána 
v systému dvou skupin, z nichž pak vždy první čtyři pokračovaly standardním vyřazovacím způsobem. Ne-
chyběli diváci, kteří fandili, mnohdy s plnou pusou a z plných plic. A bylo na co koukat - zápolení plná 
skvělých podání, famózních i obětavých zákroků a smečů, u nichž by i Bruce Lee zíral, jak vysoko a s ja-
kou razancí dokáží hoši z Česka vyšvihnout nohu na síti a poslat míč na soupeřovu půlku (hřiště*).  
Někomu se dařilo, někomu méně, mnohdy se projevila únava po celodenním zápolení pod žhnoucím slun-
cem. Zvládli to všichni a bez vážných zranění. Na 3. místě nakonec skončil tým Jolly Roger z Jablonné 
ve složení Petr Beran, Martin Janíček a Václav Padevět, na 2. se umístil tým Vlašim ve složení Radek 
a Tomáš Krunertovi a Vratislav Brýl a 1. místo vybojoval tým Božkov z Obozu ve složení Antonín Tesař, 
Jakub Jech a Josef Brinda. 
Ač na stupně vítězů dosáhly jen tři týmy, celý den byl výhrou pro všechny. Turnaj se nesl v přívětivém du-
chu, hráči i diváci měli dobrou náladu a ačkoli soutěživost nechyběla, mezi týmy panovala skvělá přátelská 
atmosféra. Zkrátka – v sobotu 5. září Borisové slavili svátek a v Jablonné slavili vítězové i poražení.  
Poděkování jménem nohejbalistů z Jablonné patří všem, kteří se turnaje zúčastnili, divákům, všem, kteří se 
jakkoli podíleli na celém turnaji (manžele Melicharovi, Jardu Buriánka a Hanku Beranovou nevyjímaje), 
i těm, kteří přispěli cenami pro vítězné týmy. Nelze opomenout ani TJ Mír Jablonná, který s požehnáním 
předsedy klubu Miloslava Zelinky turnaj formálně zastřešil. Městu Neveklov patří díky za příspěvek 
na poháry a medaile pro hráče a také za zakoupení dvou míčů a sítě pro jablonské nohejbalisty. 
Co dodat na závěr? Dávno víme, že sport je prospěšný pro fyzickou i duševní pohodu. Že člověk je tvor 
společenský, zmiňoval už Aristotelés. Den, jako byl tento, nabídl oboje – sport i dobrou společnost. Doba 
je náročná a nezbývá, než nám všem přát, aby bylo lépe. Abychom se mohli těšit ze života a scházet se, a to 
nejen při sportu. Takže - chceme-li vidět skvělý nohejbal, sem tam sako, prase, dá-li Bůh a dovolí-li vláda, 
sejdeme se při turnaji v Jablonné snad za rok zase. 

Martina Simonidesová 
 
*slovo „půlka“ jsem v závorce upřesnila s ohledem na desáté ligové kolo fotbalu (derby), které se hrálo 22. 9. 2019, kde v 55. mi-
nutě poslal Michal Sáček (AC Sparta Praha) míč do vlastní brány právě “z půlky” (pozn. autorky článku) 

  Foto: Martina Simonidesová (Děkovačka nohejbalistů Městu Neveklov za míče a síť)  
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Foto: Petra Bradnová aparátem Antonína Tesaře 
Vítězná mužstva. Nahoře zleva tým Vlašim (V. Brýl a bratři Krunerto-
vi), tým Jolly Roger - zleva Václav Padevět se synovcem Matyášem, 
Martin Janíček a Petr Beran, dole tým Božkov - zleva Jakub Jech, An-
tonín Tesař, Josef Brinda 

KOUPÍME NEBO PRONAJMEME 
POZEMKY 

Zemědělská společnost, zabývající se rostlinnou 
výrobou, hledá pozemky v okolí Neveklova 

FARMA NEVEKLOV s.r.o. 
tel.: 773 244 309 

e-mail: farma@farmaneveklov.cz 

INZERCE  

    
   Ceník inzerce 
 
 

   Inzerce barevná 
   formát A4 (celá strana)       1000 Kč + 21 % DPH 
   formát A5 (polovina strany) 500 Kč + 21 % DPH 
   formát A6 (1/4 strany)         250 Kč + 21 % DPH 
 
 
 

 
 

 

 
Inzerce černobílá 
formát A4 (celá strana)      800 Kč + 21 % DPH 
formát A5 (polovina strany) 400 Kč + 21 % DPH 
formát A6 (1/4 strany)      200 Kč + 21 % DPH 
 

Informace k inzerci: tel. 605 106 256, e-mail: infocentrum@neveklov.cz 

Foto: Martina Simonidesová 
Nový nohejbalový míč vyzkoušel 
i všestranně sportovně nadaný 
Matěj Kříž z Netluk 
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Změna termínu konání výstavy vzhledem k vládním opatřením vyhrazena.   


